
 

Referat af Kredsbestyrelsesmødet (online) 
mandag den 3. april 2023 kl. 20.00 
 
Til stede: Lorents, Annette, Hans Peter, Brian, Bodil, Lars, Nanne, Jørgen, Charlotte 
 
Afbud fra: Trine, Edel, Olav, 
 
Referent: Charlotte 
 

Ad 1) Nyt fra Kredsformanden og -Næstformand 

HB arbejder videre med emner fra Landsmødet. 

HB er kommet frem til at instruktørerne skal undervise 2 gange 
 ”gratis” inden der må opkræves betaling for undervisning og 
 max 500,- kr. pr. modul. 

HB arbejder videre med processen dommer- og konkurrenceudvalg. 

Annette er stadig HB-kontakt for både Nordisk og Dommerudvalg.  

Gør klar til fællesmøde med alle udvalg omkring strategier  
fremadrettet.  
 
Hvad syntes Kredsbestyrelsen om Landsmødet?  

Der var enighed om, at det var et stille og roligt landsmøde, med  
meget tæt løb omkring resultatet af afstemning om ”Betaling af  
instruktører” (kan begrundes med utryghed). 

Mødet kørte uden de store afbrydelser i forhold til sidste år, hvor en  
person hele tiden gik på talerstolen. 

Ros til den nye landskasserer.  
Meget overskueligt og enkelt regnskab med hurtig gennemgang 
af regnskabet. 

Kreds 4 var repræsenteret med ca. 20 klubber til Landsmødet. 
 

 

 

 

 

Mødedatoer 
 
Forretningsudvalget 
1/5-23 kl. 20.00 (online) 

29/5-23 kl. 20.00 (online) 

19/6-23 kl. 20.00 (online) 

7/8-23 kl. 20.00 (online) 

20/11-23 kl. 20.00 (online) 

11/12-23 kl. 20.00 (online) 

5/2-24 kl. 20.00 (online) 

 
 

Kredsbestyrelsen  
4/9-23 kl. 20.00 (online) 

8/1-24 kl. 19.00 (Rødding) 

 
 

Kredsråd (alle lokalforeninger) 
26/6-23 – 19.00 – 21.30 (Rødding) 

23/10-23 kl. 19.00 – 21.30 (Rødding) 
 
 

Kredsgeneralforsamling  
Mandag den 19. februar 2024 kl. 19.00 

Rødding Centeret 
 

 
 

Alle Kredsrådsmøder møder 
afholdes i Rødding centret.  
 
Husk at holde øje med Kreds 4’s 
hjemmeside. 
 
www.dch-kreds4.dk 
 
 
 
 



 

 

Næstformand v/ Hans Peter 

Der er p.t. ro i klubberne. 

 
Ad 2) Nyt fra Kredskasserer 

Der er stadig udfordringer med Klubmodul bl.a. med bilagene, der gør at noget må til 
rettes manuelt. Lorents er i Kontakt med Support. 

Det er supergodt, at vi nu kan se regnskab for i år og for samme tid sidste år.  
Det gør at vi med tiden bliver bedre til at lave budgetter 

 
 
Ad 3) Nyt fra Udvalgene 

BHU v/ Jørgen 

Har været i Aarhus, hvor Landsudvalget af brugshund havde indkaldt til møde. 

Udvalget ønsker at både IGP1 og IGP2 deltage til DM, men HB bakke p.t. ikke op om ønsket. 

 

Uddannelsesudvalg v/ Nanna 

UU har fået en besked fra HB, at de vil have at der fremadrettet evalueres på IGU og kurser. 

Man ved endnu ikke om evalueringen er på lands- eller på kredsplan, hvis det skal bruges på 
landsplan, skal det være det samme evalueringsskema, der bruges i alle kredse. 

Sporlæggerkursus i E-spor er ændret til at være gratis.  

Nanna opretter en Facebookgruppe, som skal benyttes til at informere om div. kurser i kredsen. 
Lige nu ”drukner” kursusopslag på Kreds 4’s nuværende Facebookgruppe. 

 

Rallyudvalg v/ Bodil 

Næste konkurrence er den 15/4 i Vejen. 

Fællestræning bliver i 2/9 i Vojens for hundefører.  
Bodil melder en deltagerpris til Lorents. 

 



 

 

Konsulentudvalget v/ Brian 

Har ikke nyt med – der er ro på. 

Har p.t. ikke overblik over statikerne over konsulentsager. 

 

Nordisk udvalg v/ Lars 

Skal have gang i flere konkurrencer.  
 
For at kunne holde en Nordisk konkurrence skal der være min. 12 deltagere. Problemet  
kan være at finde skov, der kan rumme 12 hundefører. 

Lige nu er der kun 2-3 aktive hundefører i kreds 4, der deltager i nordiske konkurrencer. 

Vigtigt at der arbejdes på, at flere hundefører får interesse for Nordisk. 

 

Agility & Hoopers v/ Hans Peter 

Hans Peter takker for den erkendtlighed han fik i forbindelse med sit 30-års jubilæum som 
agilitydommer på med Landsmødet. 

Vi har p.t. ingen dommer i Hoopers i kredsen 4. 

 
Ad 4) Ny proces: Hvordan gør vi det mere attraktivt at være frivillig i en DcH-klub  
          i Kreds 4? 

Vi bliver nødt til at gøre noget!!! 

Der bliver sendt et skema ud i lokalforeningerne for at finde ud af, hvor mange af trænerne i 
klubberne, der er uddannet instruktør. 

Nanna foreslår, at lokalforeninger kan søge tilskud til at få trænere i klubben uddannet.  
Forslaget bakkes op af Brian. 

Vi vil arbejde videre emnet til næste kredsrådsmøde. 

 
 
 

 



 

Ad 5) Punkter til næste møde 

Næste kredsrådsmøde 

 

Ad 6) Eventuelt 

Hundeførerdag – er der en nedre grænse  
Nanna foreslår 5 hundefører ellers bliver kurset aflyst. 
 
Slå et ekstra slag for at vi skal for at få flere til at tilmelde sig til hundeførerdag. 
 

  


